
Närvarande: 

Lars Henriksen, ordförande 

Lars Håkansson, kassör 

Lina Falk, sekreterare 

Dan Törnlind, hästskovarpa  

Bernt Augustsson, lekmannarevisor 

Jan Larsson, adj. kansliet, varpakonsulent 

 

Ej närvarande: 

Ylva Mellin, vice ordförande 

Mikael Nilsson, gotländska idrotterna  

 

 

Protokoll nr 3 fört vid Svenska Varpaförbundets VU-möte 2023-06-12 

 
§ 38. Mötets öppnande. 

Ordförande Lars Henriksen välkomnade alla till dagens VU-möte. Ett speciellt välkomnande till Bernt 

Augustsson som är med på dagens möte.  

§ 39. Fastställande av dagordning. 

Mötet beslutade att godkänna dagordningen. 

§ 40. Protokolljustering. Protokoll 2023-05-17. 
Protokollets beslut gicks igenom och godkändes därefter. 
 
§ 41. Skrivelser 
RF – Genomlysning av alla varpaföreningar från 1 juni och framåt. 
RF kommer även detta år göra en genomlysning av samtliga varpaföreningar.  
Flera föreningar har ännu inte fått något mail angående detta.  
 
Postlistan godkändes och lades till handlingarna. 
 
Åtgärdslistan gicks igenom, justerades och godkändes. 
 
§ 42. Valberedningen 

Inget nytt.  
 
§ 43. Licenser/Övergångar  
Linus Berglund från Sanda IF till Västerås VK 
Conrad Karlsson från Tofta VK till Fårö IF 
Roland Lindqvist från Vallstena IF till Roma IF 
 
VU önskar kastarna lycka till i de nya föreningarna. 
 
§ 44. Vuxenstödsdiskussion 
Framskjuts till kommande styrelsemöte den 21 juni. 
 
§ 45. Diskussion Återstartsstöd 
Framskjuts till kommande styrelsemöte den 21 juni. 

 
 



 
 
§ 46. Ansökningar återstartsstöd 
Desiderias Skol IF 
Ansöker om en summa för inköp av fler aluminiumvarpor (20st), gummivarpor (20st) samt förvaring 
och måttband. Detta för att under tillfällena kunna ha fler aktiva då det i dagsläget finns för få varpor 
för detta. 
 
VU beslutade att godkänna ansökan. 20 st aluminiumvarpor kan erhållas från förbundet. Därutöver 
godkänns en summa på 5000 kr för övrigt material och förvaring. 
 
Östergarns IK  
Ansöker om en summa på 24 000 kr för bidrag till kommande års pärkläger. Under pärklägret spelas 
inte enbart pärk utan även andra gutniska idrotter. Summan avser material så som pärkbollar, 
stångstörtningsstänger och skumgummimadrasser. 
 
VU beslutade att godkänna totalt 9000 kr i återstartsstöd till föreningen.  
 
VU beslutade att 100 varpor köps in till kansliet i blandade storlekar. 
 
§ 47. Rapporter 
Ordförande 

• Deltagit på riksidrottsmötet (RIM) i Uppsala 26-28 maj 2023 tillsammans med Elin och Ylva. 

Karl-Erik Nilsson valdes till ordförande för RF/SISU 

• Deltagit på möte gällande snabbare SM-tävlingar den 31 maj 2023 

• Vinga IF:s första arrangemang av tävling 3 juni 2023 

• Deltagit på föreningsdag med 16 olika idrotter i Svanesund 10 juni 2023 

• Löpande arbete 
 

Sekreterare 

• Inget nytt 
 

Kassör 

● Betalat ut återstartstöd till Lima och Västergarn IF 

● Gjort en sammanställning för del 2, bifogas mötet 

● Deltagit i teamsmöte angående tävlingsdagen 

● Betalat ut arvode till deltagarna på RIM enl. beslut från VU-möte 2021-06-03 

● Gjort en ekonomisk sammanställning per sista maj, bifogas mötet 

 

Dan Törnlind 

• Inlämnat material för föreningsgranskning till RF 

• Arrangerat deltävling i västsvenska serien 3/6 

• Hästskovarpan har gjort ett system för handikapp vid tävlingar och bett att föreningar ska 

testa systemet under tävlingar. 

 

Mikael Nilsson (inskickat innan mötet) 

• 20/5. Majpärken, 21 lag 



• 23/5. Start av öppen träning på Säve 

• 27/5. Pratar laganda på Pärklägret 

• 29/5. Prova på dag med anpassad grundskola 

• 30/5. Möte med bollsömmerskor 

• 3/6. Ungdomslaiken. 3 lag med pärk och stångstörtning 

• 10/6. Junipärken. 24 lag bra blandning av nya och gamla 

Bernt Augustsson 

• Förtydligande gällande regler vid SM tävlingar behöver följas upp och åtföljas av en översyn 

av tävlingsreglerna mer komplett. Förslag: att en arbetsgrupp bildas bestående av Henrik 

Lavergren, Bernt Augustsson och Jan Larsson. Rapport med förslag till beslut vid 

höstkonferensen. 

 

VU beslutade enligt förslaget. 

 

• Kommer att ta kontakt med Mikael Nilsson och Stångaspelen angående att försöka göra upp 

hur en utvärdering av deras stenvarpatävling med enklare tag kan göras. 

 

 

Varpakonsulenten 

Har gjort: 

• Arbete med licenser 

• SM-anmälningar 

• Programblad 

• Förberedande arbete inför styrelsemöte den 21 juni 

• Har beställt SM medaljer till varpa 

• Löpande arbete  

 
§ 48. SM lottning 

SM- lottningen kommer att ske den 21 juni kl 10.00 med berörda. 

 
§ 49. Projektstöd och LOK-stöd 

Inget nytt. 

 
§ 50. Idrottsmedel 

Skrivelse har inkommit från Peter Eriksson angående framtida ekonomiska bidrag för 2024-2025. 

 
§ 51. Nabben  

Nästkommande Nabben har manusstopp den 5 september. Kommer i brevlådan runt den 28 

september. 

 

§ 52. Höstkonferens 25-26 november i Nynäshamn 
Höstens styrelsesammanträde blir den 25-26 november på skärgårdshotellet i Nynäshamn. 

Allting är bokat och färdigt. 

 
§ 53. Övriga frågor 

Inga övriga frågor föreligger. 



§ 53. Nästa VU-möte och styrelsemöte  

VU beslutade att nästa VU-möte blir den 16 augusti kl 18.45. 

 

VU beslutade att ändra datum för styrelsemötet till den 28 juni. 

§ 54. Mötets avslutning. 

Lars Henriksen tackade för ett bra möte och avslutade därefter mötet. 

 

 
12 juni 2023 

 

Ordförande Lars Henriksen   Sekreterare Lina Falk 

 

_____________________   ____________________ 

 


